



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

MAY / MAI 2023

Hello friends of Nickel Belt,

If you own property in Ontario, you are required to support a school system. Your property assessment notice will provide you with the information on what school board you are supporting.

As per legislation, your school support defaults to the English public school board.

If you want to change your school support designation, you can do it by visiting the new school support online portal. The new online application makes it easier for property owners and tenants registered with MPAC to change their school support.

School support designation helps property owners and tenants identify which school board they wish to support with their taxes and during an election. This information is collected by the municipalities and the school boards for planning purposes.

To learn more, or to change your school support designation, you can visit this website:

[www.mpac.ca/en/MakingChangesUpdates/
ChangingYourSchoolSupport](http://www.mpac.ca/en/MakingChangesUpdates/ChangingYourSchoolSupport)

If we can help, please call us at **705-969-3621** or **1-877-280-9990**.

Until next month...

Bonjour mes amis et amies de Nickel Belt,

Si vous possédez une résidence en Ontario, vous devez soutenir un système scolaire. Votre avis d'évaluation foncière vous fournira des informations sur le conseil scolaire que vous soutenez.

Conformément à la législation, votre soutien scolaire va par défaut au conseil scolaire public anglais.

Si vous souhaitez modifier votre désignation du soutien scolaire, veuillez visiter le nouveau portail en ligne. L'application permet aux propriétaires et aux locataires enregistrés auprès de la SÉFM de modifier leur soutien scolaire.

La désignation aide les propriétaires et les locataires à identifier le conseil scolaire qu'ils souhaitent soutenir avec leurs taxes et lors d'une élection. Ces informations sont collectées par les municipalités et les conseils scolaires à des fins de planification.

Pour en savoir plus ou pour modifier votre désignation de soutien scolaire, veuillez consulter ce site web :

[www.mpac.ca/fr/MakingChangesUpdates/
SchoolSupportDesignation](http://www.mpac.ca/fr/MakingChangesUpdates/SchoolSupportDesignation)

Si nous pouvons vous aider, appelez-nous au **1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Au mois prochain...

705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca